Opportunity to be more than an employee

We value our employees as "Partners" and we as a team contribute to the great success and continual growth of our business. Our mission is to inspire and nurture the human spirit – one cup, and one neighborhood at a time.

In Starbucks, we embrace diversity to create a place where each of our partners can be ourselves. We always treat each other with respect and dignity. If you're looking for another working experience with a challenging role, you may find yourself a career in Starbucks. It's not just a job; it's our passion that inspires your life.

當您在星巴克工作,您不僅是一名員工,更是我們的夥伴。 星巴克不斷開設新分店,若您正尋找一個晉升機會, 我們歡迎您加入成為我們的

Full-time Barista 咖啡調配師

Responsibilities 工作職責:

- Provide good customer services and willing to connect with others
- Deliver quality beverages and food products consistently for all customers
- Maintain a clean and comfortable store environment
- 提供優質的顧客服務
- 為顧客製作及提供高品質的飲品及食品
- 保持店舗衛生清潔

Requirements 入職要求:

- Secondary School graduate or above
- Able to read basic English
- 高中或以上程度
- 能閱讀簡單英文

Working details 工作細則:

- 8 working hours per day with shift duty, 6 day-off per month
- Monthly Salary up to \$16,500
- 全職每天工作 8 小時,每月 6 天休息日,輪班,輪休
- 月薪可達 MOP\$16,500

Interested parties please email your name & contact details to application-macau(@)coffee-concepts.com or Whatsapp (853) 6638 6818 for application.

請將個人姓名及聯絡方法電郵至 application-macau(@)coffee-concepts.com 或 Whatsapp (853) 6638 6818申請。

It is our policy to retain the personal data of applicants for future recruitment purpose for a period of 24 months. When there are vacancies in our subsidiary or associate companies during the period, we may transfer your application to them for consideration of employment. Under the Personal Data (Privacy) Ordinance, you have a right to a request access to, and to request correction of, your personal data in relation to your application. If you wish to exercise these rights, please contact our Human Resources Department.

美心集團會保留應徵者的個人資料不超過二十四個月以供日後招聘用途。如集團的附屬或聯營機構在此其間出現職位空缺,集團會將閣下的申請交予有關單位/部門考慮。按個人資料私隱條例,閣下有權申請查閱或更改個人資料。若閣下欲行使以上之權利,請與人力資源部聯絡。

WE'RE HIRING

CAREERS AT STARBUCKS

Connect with something bigger.



誠邀您加入 澳門星巴克

見習管理生計劃

Operations Management Trainee Program

Email your CV to us now:

application-macau@coffee-concepts.com

(Subject: OMT Application)

美心集團會保留應徵者的個人資料不超過十二個月以供日後招聘用途。如集團的附屬或聯營機構在 此其間出現職位空缺,集團會將閣下的申請交予有關單位/部門考慮。按個人資料私隱條例,閣下 有權申請查閱或更改個人資料。若閣下欲行使以上之權利,請與人力資源部聯絡。





